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INTERPELACJA 

 

w sprawie utworzenia parku miejskiego w dzielnicy Wrzosowiak na terenie 

po dawnym markecie Intermarche 

 

 

 

Zwracam się z wnioskiem o utworzenie miejskiego parku w dzielnicy 

Wrzosowiak na terenie po dawnym markecie Intermarche. 

Wcześniejsze moje próby utworzenia parku w dzielnicy Wrzosowiak  

w poprzednich kadencjach nie spotkały się ze zrozumieniem i zostały 

zablokowane. 

Mam nadzieję, że teraz uda się pozyskać teren po dawnym, zrujnowanym 

markecie Intermarche i utworzyć tak długo wyczekiwany przez mieszkańców 

dzielnicy Wrzosowiak park. Być może warto zaangażować w jego utworzenie 

środki zewnętrzne pochodzące z KPO. 

Proszę Pana Prezydenta o podjęcie stosownych działań w celu utworzenia 

parku, który zlokalizowany byłby pomiędzy ul. Gajową, ul. Lipową,  

ul. Jagiellońską, a przyległymi blokami. 

Proponuję, aby miasto po raz pierwszy zamieniło market na park, co jest 

możliwe i bez precedensu w Częstochowie. 

W razie potrzeby jestem w stanie zainicjować zbiórkę podpisów w tym 

celu, aby pokazać społeczne poparcie dla tego projektu. 

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 

        
 

 


